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 16/22מן המניין מס'    שלא   פרוטוקול ישיבת מועצה
 בניין העירייה ב   5/9/22שהתקיימה ביום  

 

 

 נוכחים: 

 ראש העיר  - גב' יעלה מקליס  -

 וסגן ראש העיר מ"מ  - מר שמואל רוטמן  -

 חבר מועצה   -  מר אמנון סעד  -

 חבר מועצה  -  מר הדר מימון  -

 סגן ראש העיר  -  מר יוסי חזן  -

 סגן ראש העיר  -  מר שימי בונפיל  -

 חברת מועצה  -  גב' יפעת זמיר  -

 חבר מועצה  - מר ליאור גלבוע  -

 חבר מועצה  -  מר יצחק לנדר   -

 חבר מועצה  -               מר חיים מימון   -

 חברת מועצה  -  גב' דקלה שנטל  -

 חברת מועצה  -  גב' אתי פרץ  -

 

 חסרים: 

 חבר מועצה  - ציון רזניק -מר בן -

 חבר מועצה  -  מר אורי שנהר  -

 חבר מועצה  -  מר ויקטור ג'נח  -

 

 סגל: 

 מנכ"ל העירייה - מר גיל סימנהויז  -

 יועמ"ש - עו"ד רוני חלמיש  -

 גזבר העירייה -  רו"ח גל לניאדו  -

 מהנדסת העיר - גב' אוקסנה פרנק שכטר  -

 

 :  על סדר היום 
 
 . 2020דיון על הדו"ח הכספי המבוקר והדו"ח המפורט לשנת  . 1
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 פרוטוקול 
 

 . 2020דיון על הדו"ח הכספי המבוקר והדו"ח המפורט לשנת    -   1סעיף מס'  

 .  0202בנושא הדו"ח הכספי המבוקר והדו"ח המפורט לשנת  16/22ישיבה שלא מן המניין  יעלה מקליס:

 אני משאירה את רוטמן לנהל את הישיבה. .הפסקה לכל מי שרוצה

 הישיבות   ם אול יוצאת מ   , אש העיר יעלה מקליס, ר 

 -מה יש להעלות? איפה ה הדר מימון:

 חיים, אתה רוצה להציג מה שעשית עם המבקר, בנושא הזה? גל לניאדו:

 בערב. 3021:-זה קצת לא נורמלי לעשות ישיבה כזאת ב יפעת זמיר:

 אנחנו גומרים את זה, זה דיווח.  שמואל רוטמן:

הדו"ח הכספי עצמו דווח לכם, היה ניתוח שלי שהעברתי אותו כבר באמצע שנה שעברה לדו"ח הכספי    גל לניאדו:
 -, זה כבר עבר גם דיון בוועדת כספים, עבר דיווח במועצת עיר, פה מדובר בדו"ח המבוקר2020של 

 איפה המבקר?  הדר מימון:

 לא שלנו. זה מבקר משרד הפנים,  רוני חלמיש:

 לא בא?אז הוא  הדר מימון:

אתה רוצה לזמן אותו? אני לא מכיר מצב    .לא, מתי מבקר משרד הפנים מגיע? הוא לא מחויב להגיע  גל לניאדו:
 שאי פעם מבקר משרד הפנים מגיע.

 אנחנו קוראים למועצת העיר לכנס ישיבה חדשה. הדר מימון:

 זה זומן כדת וכדין. שמואל רוטמן:

 חברים, אפשר להתחיל? אורי שנהר:

, בביקורת זה מבוצע ע"י  2020אנחנו מדברים על ביקורת על הדוחות הכספיים של העירייה לשנת    חיים מימון:
ליקויים   מס'  היו  רצון,  משביעות  אפילו  טובות  הן  התוצאות  בסה"כ  הפנים.  משרד  ע"י  שממונה  חיצוני  רו"ח 

  -מהן שהיה חוב לחלק מעובדי העירייה על ארנונה לעירייה  הערות. אחת  שתיאתייחס לאני  תוקנו,    2021שבמהלך  

 אלף שקל, שילמו או לא?  45 הדר מימון:

 .כל זה, עם השנייה הגיעו להסדרואז אחת שילמה דרך כינוס נכסים  חיים מימון:

פנסיונרית ואחת סייעת, זה לא   -  וחייבים להגיד את זהלאחת יש הסדר פרוס והשנייה בכינוס נכסים,    גל לניאדו:
 -עובדים אה

אחד עם הנושא של הכספים    .ליקויים  שניאני רוצה לשאול שאלה אחת באמת עקרונית לעניין הזה, היו    הדר מימון:
 - של החובות, של עובדי עירייה בגין ארנונה

 אלף שקל. 47 חיים מימון:

 כינוס של ועדות העירייה.  אלף שקל, והיה עוד נושא אחד, שזה היה אי  47 הדר מימון:

 אל תשכח שזה היה קורונה. רוני חלמיש:

הובא לידיעתי    -  שאלה אחת פשוטהאני רוצה לשאול  בקדנציה הקודמת לא היו וגם באלה לא היו.    הדר מימון:
 זה נכון או לא נכון?  .שכביכול דווח שכל ישיבות הקואליציה הפכו לישיבות הנהלה

 יה?כל ישיבות הקואליצ אתי פרץ:

 כל ישיבות הקואליציה ציינו אותן כישיבות הנהלה. הדר מימון:
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 ומה לא בסדר בזה, תסביר לי. אתי פרץ:

 אני שואל אם זה נכון או לא נכון.  הדר מימון:

 מה לא בסדר בזה אבל? אתי פרץ:

 כי ישיבת קואליציה זו לא ישיבת הנהלה.  הדר מימון:

 הישיבות   ם אול ל   נכנסת   , אש העיר יעלה מקליס, ר 

 למה? מי נמצא בקואליציה? שימי בונפיל:

 יש הבדל שימי.  אמנון סעד:

 הבנתי. , אה, לגבי מה שהתקבל בהחלטות, אתה צודק שימי בונפיל:

 זה הדבר הכי חשוב. :יפעת זמיר 

 איפה ראיתם כזה דבר? שמואל רוטמן:

 -ישיבות של ועדת הנהלה 22אני נשאלתי איך זה יכול להיות שמתחילת שנה היו  הדר מימון:

 שאלו אותך?  :אמנון סעד 

 . 34 :אורי שנהר 

 ת הנהלה.ואין ישיב יעלה מקליס:

 הדר, שמעת מה ענתה ראש העיר?  שמואל רוטמן:

 שמה?  הדר מימון:

 אין ישיבות הנהלה. שמואל רוטמן:

 ו"ח.אין, אבל זה כתוב בד הדר מימון:

 לא יודעת מי כתב את זה.  יעלה מקליס:

 המבקר.  אורי שנהר:

 מכורח מה הוא כתב את זה?  יעלה מקליס:

 על פי נתונים שהתקבלו מהעירייה. אורי שנהר:

 ע'.-אורי, אולי ישיבות הנעלה ב שמואל רוטמן:

 מה זו השטות הזו?   .לא הייתה ישיבת הנהלהאין ישיבות הנהלה,  יעלה מקליס:

 רגע, חיים לא סיים. שימי בונפיל:

הייתה הערה נוספת לגבי ועדה לניהול נכסים, היה חסר חבר אחד והושלם ע"י אדריכל העיר. והנושא   חיים מימון:
עברנו על הטבלה של מה שהמבקר רשם ומסתבר שהנתונים    .שאתה עכשיו העלית, שלא היו מספיק ישיבות הנהלה

 - יו נכוניםשהועברו לא ה

 חלק, חלק.  :גל לניאדו 

ביקורות ושם היה רשום   9-8, עשינו 2020-וגם ב 2019-, גם ב2020-רק בוועדה שאני מנהל אנחנו ב חיים מימון:
 . הנתונים היו שגויים כך שבעצם אי אפשר להתייחס להערה הזאת כפי היא נכתבה. 2-3

כתוב פה בדו"ח שזה נתונים שהועברו מהעירייה, אם זו העירייה שהעבירה לאותו מבקר של משרד    אורי שנהר:
 -הפנים את הנתונים הלא נכונים

 אולי העובד הזה פוטר. הדר מימון:

 אולי זה אותו עובד על הגשר.  אמנון סעד:

 מישהו יודע מי דיבר עם המבקר?  אורי שנהר:
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 , והתחייבנו לתקן.שאנחנו לא מקיימים ישיבות ועדות ,תה אותה הערהגם בדו"ח הקודם היי חיים מימון:

 . 2020 -ב גיל סימנהויז:

 אז יש בעיה, כנראה זו טעות.  אתי פרץ:

 ולא בטיח. לא טעות אמנון סעד:

 ( מדברים ביחד ) 

 -מה שאני גם מציע הדר מימון:

 סיימת חיים?  שמואל רוטמן:

מימון: ארץ  הדר  של  הערה-בתוכנית  יש  באתר .  עיר  אותם  לשים  מקובל  יותר  יהיה  המבקר,  דו"חות  את  צריך 
 העירייה.

 אבל תבדוק, הם נמצאים באתר, כמו שאני אמרתי.  יעלה מקליס:

 הם נמצאים באתר? :מימון   הדר

 הם היו קודם. יעלה מקליס:

 - לא היו הדר מימון:

 , זה לא נכון. כמו הרבה דברים שאמרתהיו, אני בדקתי.  יעלה מקליס:

התחייבנו ו  2020בשנה שעברה הצגנו את הממצאים של דו"ח  .  אני מבקש עוד משפט אחד ברשותכם  חיים מימון:
שיהיה מעקב והליקויים יתוקנו. השבוע קיבלתי דיווח ממנכ"ל העירייה על תיקון הליקויים, אנחנו נציג את תיקון  

 ישיבה הבאה.הליקויים ב

 .תודה רבה לכולם יעלה מקליס:

 

   נעלה. הישיבה נ 

 

 


